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نگراني مراجع تقليد از اوضاع اقتصادي كشور

دولت و مجلس مشكلات اقتصادي را برطرف كنند
يك�ي از مراجع تقليد ق�م با اب�راز نگراني از 
ش�رايط ت�ورم و گران�ي در جامع�ه گف�ت: 
دول�ت و مجل�س و تم�ام مس�ئولان نظ�ام 
بايد مش�كلات اقتص�ادي را برط�رف كنند. 
به گزارش ف��ارس به نقل از مرك��ز خبر حوزه، 
آيت الله حس��ين نوري همدان��ي در ديدار علي 
لاريجاني رئيس مجلس شوراي اسلامي نسبت 

به موضوع گراني و تورم در كش��ور ابراز نگراني كرد و گفت: دولت، مجلس و 
تمام مسئولان نظام بايد با همكاري مش��كلات اقتصادي را حل كنند. دكتر 
لاريجاني در اين ديدار ضمن تقدير از سفرهاي معظم له به اقصي نقاط كشور 
گفت: ارتباط نزديك با مردم بسيار تأثيرگذار است و حضرتعالي رويكرد خوبي 

را در اين زمينه اتخاذ كرديد. 
     

  دولت و مجلس مشكلات اقتصادي مردم را به سرعت حل كنند
آيت الله سبحاني هم پيش از ظهر ديروز در ديدار 
با علي لاريجاني رئيس مجلس شوراي اسلامي با 
اشاره به اينكه روند مذاكرات هسته اي مثبت بوده 
است، اظهار كرد: بايد تلاش كنيم در اين مسير به 
نتيجه مطلوب برسيم و مجلس بايد در اين زمينه، 
دولت را حمايت كند. مرجع تقليد جهان تشيع با 
اشاره به اينكه توليد در كشور بايد رونق پيدا كند، 

تصريح كرد: بايد امور اقتصادي كش��ور را به دست مردم بس��پاريم و تنها در اين 
صورت اس��ت كه مي توانيم به نتيجه مطلوب دست پيدا كنيم. آيت الله سبحاني 
گفت: از دولت تدبير و اميد و مجلس ش��وراي اس��لامي انتظار است كه تمامي 

مشكلات حوزه هاي اقتصادي كشور را حل كند.
      

   مسئولان فشار سنگين مشكلات اقتصادي را از دوش مردم بردارند
همچنين آيت الله مكارم ش��يرازي در ديدار با 
دكتر عل��ي لاريجاني رئيس مجلس ش��وراي 
اسلامي با تأكيد بر اينكه وظيفه خود مي دانيم 
از دول��ت حماي��ت كني��م، گفت: به مس��ائل 
اقتصادي و فرهنگي بايد اهتمام جدي ش��ود 
و مس��ئولان بيش از پيش جديت بيشتري در 
اين زمينه از خود نش��ان دهن��د. وي با تأكيد 

بر برداشتن فشار سنگين مشكلات اقتصادي از روي دوش مردم ادامه داد: 
مسئولان با برنامه ريزي و اقدامات مناسب خود ركود توليد كشور را برطرف 
كنند. آيت الله مكارم ش��يرازي همچنين بر مس��ئله نظارت دقيق به مسائل 

فرهنگي و نشر كتاب تأكيد كرد.

نگاه

رئي�س مجم�ع نماين�دگان ي�زد ب�ا اش�اره 
ب�ه اينك�ه م�ا نمي تواني�م خ�ود را در ان�زوا 
ق�رار دهي�م، گف�ت: ص�دور انق�لاب ب�ه دنيا 
مهم تري�ن دس�تاورد فرهنگ�ي ايران اس�ت. 
به گزارش تس��نيم، محمدصالح ج��وكار در جمع 
دانشجويان و اساتيد دانشگاه علمي كاربردي بافق، 
با اشاره به نامگذاري امسال به نام اقتصاد و فرهنگ، 
اظهاركرد:  چند سال گذشته از سوي مقام معظم 
رهبري به مس��ائل اقتصادي توجه و تأكيد و سال 
گذشته نيز با عنوان حماس��ه سياسي و اقتصادي 

نامگذاري شد. 
جوكار با بيان اين مطل��ب كه فرهنگ يك موضوع 
زيرساختي است، گفت: عنصر فرهنگ در پيشبرد 

اهداف انقلاب در تمام زمينه هاي اقتصادي، فناوري، 
سياست و دفاع مقدس خودنمايي كرده است. 

نماين��ده مردم يزد و اش��كذر در مجلس ش��وراي 
اسلامي با بيان اينكه سه راهبرد سياسي مختلف را 
مي توانيم داشته باشيم، عنوان كرد: نخست اينكه 
اربابي امريكا را مانند برخي كشورها بپذيريم و اين 

خلاف ارزش هاي انقلاب و فرهنگ انتظار است. 
عضو كميس��يون امنيت ملي و سياس��ت خارجي 
مجلس شوراي اسلامي افزود: راه حل دوم فراموشي 
دنيا و قرار گرفتن در انزوا مانند كره ش��مالي است 
و اي��ن براي م��ا قابل قبول نيس��ت چون م��ا بايد 
انقلاب مان را صادر كنيم و گرنه توس��عه در داخل 

كشور هنر نيست. 

رئيس مجمع نمايندگان اس��تان يزد با اش��اره به 
هجمه هاي دشمنان عليه ش��يعيان و مسلمانان، 
خاطرنش��ان كرد: ايجاد روحيه استكبار س��تيزي 
در تمام دني��ا و هزاران كيلومت��ر دورتر از مرزهاي 
جغرافيايي ما نقطه قوت و نتيجه صدور انقلاب به 

كشورهاي دنياست. 
جوكار با اش��اره به ارتباط قلبي ايران اس��لامي با 
مردم دنيا، خاطرنش��ان كرد: اس��تكبار از س��ويي 
از تكفيري هاي آدمكش و جنايت��كار حمايت و از 
طرف ديگر با ق��راردادن فيلم ه��اي اين جنايت ها 
در ش��بكه هاي اجتماعي س��عي در تخريب چهره 
مس��لمانان دارند ولي خوش��بختانه تا امروز موفق 
نبودند. وي گزينه س��وم را رابطه و تعامل جدي با 
دنيا دانست و بيان كرد: رابطه و ارتباطي كه عزت، 
آرمان ها و منافع ما را حفظ كند و در قبال آن بتوانيم 
يك اقتصاد پررونق را داشته باشيم ولي زير بار زور 

نمي رويم. 
نماين��ده مردم يزد و اش��كذر در مجلس ش��وراي 

اس��لامي درباره رفع موانع توسعه اقتصادي كشور 
گفت: رانت، فس��اد، مبارزه با ويژه خواري، قوانين 
دست و پاگير به ويژه براي شركت هاي دانش بنيان 
و خلل ه��اي سيس��تم بانك ها و مؤسس��ات مالي 
موانع رشد و توس��عه اقتصادي كشور است كه بايد 

اصلاح شود. 
عضو كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس 
شوراي اسلامي درباره تحريم ها با اشاره به بهانه جويي 
و زياده خواهي غربي ها بي��ان كرد: تحريم ها بهانه اي 
بيش نبود و با وجود برداش��تن گام هاي نخس��ت و 
انجام تعهدات از سوي ايران از جمله عدم فعال سازي 
س��انتريفيوژهاي باقي مانده ول��ي غربي ها در انجام 

تعهدهايشان كوتاهي كردند.

صدور انقلاب به دنيا مهم ترين دستاورد فرهنگي ايران است

درهستهايمقاومتنكنيم،غربسراغسايرفناوريهاميآيد
سردار سلامي در جشنواره علمي تحقيقاتي علوم پزشكي سپاه:

جانش�ين فرمانده كل س�پاه پاس�داران انقلاب 
اس�لامي گفت: اگر در عرصه فناوري صلح آميز 
هس�ته اي نايس�تيم و مقاومت نكني�م، مطمئن 
باش�يد بع�د از آن س�راغ م�ا در عل�وم فض�ا، 
زيس�ت فن�اوري و بيوتكنول�وژي مي رون�د. 
به گزارش تسنيم، س��ردار حسين سلامي جانشين 
فرمانده كل س��پاه پاس��داران انقلاب اس��لامي در 
پنجمين جش��نواره علمي تحقيقاتي علوم پزشكي 
سپاه كه صبح ديروز در دانشگاه بقيه الله)عج( برگزار 
 شد، طي سخناني اظهار داش��ت: قدرت هاي بزرگ 
براي كشورهايي كه ظرفيت ساخت تمدن در جهان 
را دارن��د، نس��خه متفاوتي از راهبرده��اي مواجهه 

طراحي مي كنند. 
وي ادامه داد: كش��ورهايي كه اس��تعداد ايجاد يك 
تمدن در جه��ان را دارند، داراي ي��ك نظام فكري، 
فرهنگي، سياسي مستقل و با قابليت نفوذ در وراي 
مرزهاي جغرافيايي خودشان هستند و آنها قادرند 
نظم موجود را به چالش بكشند و پيام آور نظم جديد 
و الگوي جديدي باشند و مي توانند تراز قدرت خود 
را در دس��تگاه هاي بين المللي تغيير دهند و ميدان 
تنفسي قدرت هاي بزرگ را مسدود كنند و به همين 
دليل معمولاً وقتي تجلي و آث��اري از ظهور چنين 
پديده هايي آشكار مي شود، قدرت هاي موجود براي 
دفاع از حريم توس��عه نفوذ خ��ود و حفاظت از نظم 
موجود خودساخته شان، يك نبرد جدي و چندبعدي 
را آغاز مي كنند. جانشين فرمانده كل سپاه تصريح 
كرد: مثلًا ايران داراي چنين ظرفيت و اس��تعدادي 
اس��ت و در جهان، ايران را به عن��وان يك منظومه 
تمدني مي شناسند؛ كشوري كه در گذشته صاحب 
يك تمدن جهاني بوده، امروز هم مي تواند مولد يك 
تمدن جديد باشد. ايران مي تواند در آينده نيز مانند 

گذشته صاحب جايگاه تمدني باشد. 
سردار سلامي انقلاب اسلامي را نقطه ظهور تمدن 
بزرگ و دس��ت يافتني دانس��ت و گفت: هنر بزرگ 
انقلاب ما اين بود كه قدرت تفكر اس��تراتژيك را به 

توليد نقشه جامع توسعه كشور بازگرداند. 
وي خاطرنشان كرد: پيش از پيروزي انقلاب، نظام 
س��لطه به رهبري امريكا تعيين كننده تراز و ارتفاع 

نقش آفريني سياسي ما در جهان بودند كه كاملًا در 
چارچوب آرمان ژئوپلتيك جهاني تفس��ير مي شد. 
آنها داراي يك نقش و قدرت تأثير در سطح راهبردي 

بودند و به ما يك نقش عملياتي مي دادند. 
جانشين فرمانده كل سپاه افزود: اگر امريكايي ها از 
دكترين ستون هاي دوگانه نيكسون سخن مي گفتند، 
ما زمان شاه كنار عربستان يكي از اين ستون ها بوديم 
كه به ما نقش عملياتي داده بودند و تراز رشد علمي 
ما را مديريت و مهار مي كردند تا دامنه رش��د علمي 
و فني ما به نقطه خاصي نرسد و هيچ اثري از افكار و 
گرايش پژوهشي در هيچ كدام از دانشگاه هاي ما نبود 
و هيچ تصور عيني از هيچ واقعيت علمي در ذهن ما 

وجود نداشت. سردار سلامي خاطرنشان كرد: الان 
ملاحظه مي كنيد وقتي ما در موضوع ذرات بنيادي 
و دستيابي به انرژي هسته اي به س��طحي از علم و 
فناوري مي رس��يم، قدرت هاي بزرگ در اين زمينه 
با ما مي جنگند، يعن��ي نبرد فيزيك��ي را در عرصه 
مهار علمي ما در اين حوزه به عنوان يك اس��تراتژي 
انتخاب و دانشمندان هسته اي ما را ترور مي كنند كه 
آشكارترين وجه تقابل خشن و سركوبگرايانه نظام 
سلطه براي جلوگيري از دس��تيابي ما به حوزه هاي 

علمي جديد و مدرن است. 
وي اضافه كرد: اگر در اين عرصه نايستيم و مقاومت 
نكنيم، مطمئن باشيد بعد از آن سراغ ما در علوم فضا، 

زيست فناوري و بيوتكنولوژي مي روند. 
جانشين فرمانده كل سپاه اظهار داشت: نظام سلطه 
در زمين��ه اقتصادي ني��ز مي خواهند ارتفاع رش��د 
اقتصادي ما را مهار كنند، لذا ما را تحريم مي كنند تا 
رشد نكنيم و نمي خواهند ما صاحب فناوري و رشد 
در اين عرصه ش��ويم، چون سرشت ما يك سرشت 
تمدني اس��ت و اگر ما مانند تركي��ه، كره جنوبي و 
سوئيس بوديم ش��ايد كاري به ما نداش��تند، البته 
به اين كش��ورها نيز اجازه ورود به برخي حوزه ها را 
نمي دهند اما ما يك كش��ور بزرگ ب��ا تمدن عظيم 
و مكتبي س��عادت بخش و كهنگي ناپذير هس��تيم، 
بنابراين در طبيعت زندگي علمي، سياسي، اجتماعي 

و فرهنگي ما عشق به پيشرفت و عظمت يافتگي يك 
كاراكتر قوي است. 

سردار س��لامي تأكيد كرد: ما از تجربه آموختيم در 
هر موضوعي كه متمركز مي ش��ويم و از چالش هاي 
آن نمي ترس��يم و ثبات قدم داريم و براس��اس عزم 
ملي حركت و از الگوهاي مديريت جهادي استفاده 
مي كنيم، هيچ بن بستي در مسير رشد نمي بينيم و 
در آن زمان موفق مي ش��ويم. وي خاطرنشان كرد: 
ما يك آرمان ب��زرگ داريم و نيرويي پيش��ران ما را 
به سمتي هدايت مي كند كه خيلي عميق است و از 
قرآن الهام مي گيرد كه با فلسفه هدايتي غرب بسيار 
متفاوت است. كنار اين نيروي پيشرو نيز نقش فشار 
رو به جل��و را دارد، نيروهايي ما را به همان س��مت 
مي كشد، يعني از يك طرف فش��ار و از طرف ديگر 
كشاندن وجود دارد كه هر دوي اينها در يك جهت 
هستند و آن هم آرمان بزرگ ماست كه احياي انسان 
است. يك انس��ان آن قدر ارزش دارد كه احياي يك 

انسان همانند احياي بشريت است. 
جانشين فرمانده كل سپاه با بيان اينكه كساني كه 
مذهبي هستند به نظم در عالم خلقت اعتقاد دارند، 
گفت: مسيحيت نيز مانند اسلام انسان ها را به سمت 
علم هداي��ت مي كند و افرادي مانند لويي پاس��تور 
افراد مذهبي بودند. دين به م��ا مي آموزد همه چيز 
بر مبناي نظم است و هيچ چيز تصادفي وجود ندارد 
اما در حال حاضر انس��ان هرچيزي را نمي شناسد، 

مي گويد تصادفي است. 
سردار سلامي در ادامه اظهار داشت: مكتب اسلام به 
يك انديشمند اس��لامي اين جرئت را مي دهد كه از 
قوه عقل و خيال استفاده كند و چيزهايي را كه وجود 
ندارد ايجاد كند. ما نيازمند اين هستيم كه به مباني 
ديني تكيه كنيم و بدانيم كه به همه چيز مي توانيم 
دست پيدا كنيم چراكه خداوند آسمان ها و زمين را 
در تسخير انسان قرار داده است. وي تأكيد كرد: راه 
اصلي قدرتمند ش��دن ما مصون شدن از فشارهاي 
دشمن و دس��تيابي به اقتدار علمي است. ما هرگاه 
در انديش��ه و توليد علم از دشمنان مستقل شديم، 
به استقلال حقيقي رسيديم و اين سطح، مهم ترين 

ركن از استقلال علمي است.

عكس: جوان

   گزارش

   بي بي سي كوتاه آمد، هاشمي كوتاه نيامد!
سرمقاله وطن امروز به بازي كردن هاشمي در پازل 
ضد انقلاب مي پردازد و مي نويسد: »هنوز ساعتي از 
درز خبر اتفاقات بند 350 نگذش��ته بود كه منابع 
ضدانقلاب و مشخصاً بي بي سي گفتند اين حادثه آزموني براي دولت روحاني 
است و پس از دوره اي تذبذب و يكي به نعل و يكي به ميخ زدن، حالا زمان آن 
رسيده كه دولت همراهي واقعي خود را با شعارهاي جبهه اصلاحات نشان دهد. 
مش��خصاً تأكيد مي ش��د اين س��خن دو مخاطب اصلي دارد؛ يكي ش��خص 
رئيس جمهور و ديگري وزارت اطلاعات... در زمان كوتاهي معلوم شد تاكتيك 
ضدانقلاب و س��رويس هاي اطلاعاتي اداره كننده آن، ب��راي تبديل كردن اين 
فرصت به تهديدي براي كليت نظام، اين است كه اين موضوع را بدل به بهانه اي 
براي ايجاد يك رويارويي س��اختاري ميان دولت و قوه قضائيه كنند... وزارت 
اطلاعات ك��ه خود به گفت��ه رئيس س��ازمان زندان ه��ا يك��ي از اصلي ترين 
تأمين كنندگان اطلاعاتي بوده كه منجر به اين پاكسازي شده، سكوت اختيار 
كرد و به رغم وعده وزيرش كه خبر از صدور بيانيه اي در اين باره داده بود، وارد 
بازي نشد؛ سكوتي كه عموماً � و به درستي � حمل بر رضايت آن از اين برخورد 
ش��ده اس��ت. ش��خص رئيس جمهور هم از خود انگيزه اي براي فديه ساختن 

آبرويش پيش پاي ضدانقلاب نشان نداد. 
همين كه نشانه هاي شكست طراحي ضدانقلاب آشكار شد و آنها به تدريج از اينكه 
بتوانند دولت را به ورطه يك تقابل تمام عيار ساختاري با دستگاه هاي قضايي و 
امنيتي بكشانند نااميد شدند، »عامل داخلي« دست به كار شد. بلافاصله ديديم 
دو اتفاق افتاد؛ نخست معصومه ابتكار در فيس بوك شخصي  اش خبر داد آقاي 
رئيس جمهور در جلسه دولت درباره ماجراي زندان اوين چيزهايي گفته اند كه 
»نمي شود گفت« و پس از آن هم خبر رسيد خانواده يكي از زندانيان بند 350 
با هاشمي رفسنجاني ملاقات كرده است و وي در آنجا گفته عده اي با اين كارها 
مي خواهند براي دولت بحران درست كنند. در واقع دم خروس بي آنكه زحمت 
چنداني كشيده شده باشد، پديدار شد. در حالي كه ضد انقلاب براي خارج شدن 
از مخمصه اي كه در آن گرفتار شده بود، راهي نمي يافت، دو تن گام پيش نهادند و 
با مهرتأييدزدن بر دروغ هايي كه كينه توز ترين دشمنان اين ملت سر هم كرده اند، 

نشان دادند كوتاه نمي آيند حتي اگر بي بي سي هم كوتاه آمده باشد!«
    

   لاريجاني به مذاق اصلاح طلبان خوش آمد!
سخنان روز يك شنبه لاريجاني در انتقاد از عوامل سازنده 
مستند »من روحاني هستم« روز گذشته تيتر يك اغلب 
روزنامه هاي اصلاح طلب بود )اعتماد، آرمان، آفتاب يزد، 
شرق، شهروند، مردمسالاري و... ( و از اين منظر آنها از رئيس اصولگراي مجلس 
شوراي اسلامي شديداً راضي بودند. لاريجاني عوامل فيلم را دروغگو خوانده بود و 
براي اصلاح طلباني كه از بازخواني گذشته حسن روحاني وحشت دارند، چه چيزي 
بهتر از اينكه يكي از ليدرهاي اصولگرايان حامي آنان شود، البته هيچ كس از اين 
جماعت هم اش��اره اي نكرده كه آنچه لاريجاني دروغ خوانده و بابت آن به عوامل 
سازنده فيلم اعتراض كرده است، دقيقاً عين خاطرات هاشمي رفسنجاني است و در 

واقع لاريجاني، خاطرات هاشمي رفسنجاني را دروغ خوانده است!
    

   سينمايي كه نتوانسته فرهنگ سازي كند
روزنام��ه دولت��ي اي��ران تيتر ي��ك خود را ب��ه تلاش 
سينماگران براي گرفتن عفو قاتلان اختصاص داده و با 
تيتر »س��ينما گره طناب هاي اعدام را مي گش��ايد«، 
مي نويسد: »اين روزها اخبار بخشش اولياي دم از خطاي گناهكاران زياد شنيده 
مي ش��ود؛ اتفاقي كه روحيه رأفت اس��لامي و اخلاق ايراني را به نمايش عمومي 
مي گذارد. از سوي ديگر بسياري از چهره هاي شناخته شده هنري و اجتماعي در 
تكاپوي ترويج روحيه بخشش و بازگشت زندانيان به زندگي، تلاش هاي زيادي از 
خود نشان داده اند. به گزارش ايران، در آخرين اقدام اهالي فرهنگ و هنر، عوامل 
فيلم سينمايي »طبقه حساس« گرد هم آمدند تا به واسطه برگزاري اكران خيريه 
آخرين فيلم كمال تبريزي هزينه ديه س��ه جوان محكوم به اعدام را جمع آوري 
كنند. در اين مراس��م نهايتاً 700 ميليون تومان جمع شد كه در نوع خود اتفاق 
باارزشي اس��ت.« جالب توجه آن است كه سينما در همه س��ال هاي گذشته از 
انقلاب، با وجود ظرفيت بالاي خود نتوانسته مانع جرم و جنايت در ايران شود و 
بعضاً حتي آن را افزايش هم داده است ولي حالا در قدم آخر سراغ گرفتن رضايت 
خانواده مقتول مي رود! سينما بايد و شايد كه با فرهنگ سازي درست در جامعه 
نقش مؤثري در كاهش جرم و جنايت داشته باشد، نه اينكه با نمايش زندگي هاي 
اشرافي و به تصوير كشيدن هاي مثلث هاي عشقي و بي توجهي به سينماي ديني 
و نمايش روابط نادرست و... خود به جرم و جنايت دامن بزند و سپس سراغ عفو 
قاتل برود! گرچه عفو در فرهنگ اسلامي بسيار مورد تأييد بوده و بايد براي نهادينه 
شدن فرهنگ آن تلاش كرد اما آيا اهالي سينمايي كه خود مي توانسته مانع قتل 

شود، مي تواند در مقام گرفتن عفو براي قاتل بربيايد؟!

وزير س�ابق اطلاعات با 
اش�اره به خط�وط قرمز     ديدگاه

نظام در زمينه مذاكرات هس�ته اي گفت: حركت 
علمي كشور متوقف يا حتي كند نمي شود، توسعه 
و پيشرفت در علوم هسته اي ادامه دارد و كسي حق 
معامله روي دستاوردهاي هسته اي كشور ندارد. 
به گزارش فارس، حجت الاسلام والمسلمين حيدر 
مصلحي در گردهمايي سياسي ستاد سپاه حضرت 
قمربني هاشم )ع( استان چهارمحال و بختياري با 
اشاره به آيات شريفه 51 تا 56 سوره مباركه مائده، 
به تش��ريح معنا و مفهوم ولايتم��داري پرداخت و 
اظهار داش��ت: رويش و ريزش، طبيعت حركت در 

مسير ولايت اس��ت و زبير كه لقب سيف الاسلام يا 
سيف الدين را از پيامبر گرامي اسلام)ص( گرفته بود، 
تنها كسي بود كه در دفاع از حضرت علي )ع( بعد از 
رحلت رسول اسلام )ص( شمشير كشيد اما همين 
فرد باز هم تنها كس��ي بود كه س��پاهي را در مقابل 
اميرالمؤمنين آماده كرد و آغازگر جنگ جمل شد. 

وي مشكلات آقازاده ها و خواص را مرتبط با پيروي از 
هوي و هوس و ميل به كسب درهم و دينار دانست و 
گفت: در زمان فتنه 88 و ساير فتنه ها، كساني كه به 
ميدان نيامدند و از ولايت دفاع نكردند، به اين دليل 
نبود كه اطلاعات كافي نداش��تند بلكه گيرشان در 

هوي و هوس و درهم و دينار بود. 

مصلحي با اش��اره ب��ه اينكه ابداع كنن��ده حزب الله 
خداوند اس��ت، اظهار داش��ت: حزب الله زمينه ساز 
ظهور حضرت ولي عصر )عج( است و اين آينده نگري 

و پيشگويي خداوند در قرآن كريم است. 

وي در بخش ديگري از سخنان خود به خطوط قرمز 
نظام در زمينه مذاكرات هسته اي بر اساس فرمايشات 
مقام معظم رهبري پرداخت و گفت: حركت علمي، 
كش��ور متوقف يا حتي كند نخواهد شد، تحقيقات 
و توسعه و پيش��رفت در زمينه علوم هسته اي ادامه 
خواهد داشت و كسي حق معامله روي دستاوردهاي 

هسته اي كشور ندارد. 
وزير سابق اطلاعات، تأكيد كرد: روابط آژانس و ايران 
بايد متعارف باش��د و هيچ حرف زوري از طرف هاي 

مذاكره كننده غربي، قابل قبول نيست. 
وي اتكا به قدرت و ت��وان داخل��ي را راه برون رفت 
از مش��كلات و تحريم هاي دش��منان دانس��ت و با 

تأكيد بر لزوم حركت در مس��ير ولايت تأكيد كرد: 
پيش��رفت هاي امروزه نظ��ام، قابل مقايس��ه با 35 
سال گذشته نيست و بايد بدانيد بخش عمده اي از 
پيشرفت هاي علمي و تكنولوژيكي كشور نيز بر زبان 
آورده نمي شود زيرا دشمنان درصدد بهره برداري و 

ضربه زدن هستند. 
وي تحريم هاي زمان دفاع مق��دس و حال حاضر را 
غير قابل مقايسه دانست و با اشاره به فرمايشات مقام 
معظم رهبري گفت: مراق��ب تحريف هاي جنگ از 
سوي دشمنان باش��يد، چراهاي بسياري در دوران 
دفاع مقدس وج��ود دارد كه قابل بررس��ي، تأمل و 

تحقيق هستند.

كسي حق معامله روي دستاوردهاي هسته اي كشور را ندارد

رونمايي از زيردريايي كلاس فاتح
فرمان�ده ني�روي درياي�ي ارت�ش از رونمايي 
از زيردرياي�ي كلاس فات�ح در س�ال جديد و 
آغ�از مراح�ل س�اخت ناوش�كن آموزش�ي 
خليج ف�ارس توس�ط اي�ن ني�رو خب�ر داد. 
به گزارش فارس، امير دريادار حبيب الله سياري 
پيش از ظهر ديروز در حاشيه مراسم استقبال از 
ناوگروه بيس��ت و نهم اعزامي ارت��ش به آب هاي 

بين المللي با اشاره به اهداف كلي اعزام ناوگروه ها به منطقه مدار 
10 درجه شمالي اظهار داشت: ورود مقتدرانه دولتمردان در پاي 
ميز مذاكره برگرفته از اقتداري است كه نيروهاي مسلح در اين 

مقطع از زمان به كشور بخشيده اند. 
وي با بيان اينكه شعاري كه توسط ارتش با عنوان راه ما راه امام 
حسين)ع( است، شعار ملت ايران اس��ت، گفت: دشمن بايد به 
خوبي به اين درك رسيده باشد، ملتي كه اين شعار را دارد در برابر 

زورگويي ها سر خم نمي كند. 
فرمانده نيروي دريايي ارتش، از آغاز مراحل س��اخت ناوش��كن 
آموزش��ي خليج فارس توس��ط اين نيرو خبر داد و اف��زود: اين 

ناوش��كن با هدف انجام مأموريت ه��اي محوله و 
آموزش نيروها ساخته مي شود. 

وي با بيان اينكه چند ناوشكن تا پايان سال آماده 
ورود و الحاق به ناوگان ش��ناوري نيروي دريايي 
مي شود، از رونمايي از زيردريايي كلاس فاتح طي 

سال جديد خبر داد. 
سياري از طراحي و توليد ناوشكن  كلاس جماران 
در مدل هاي دو تا هفت توس��ط نيروي دريايي ارتش خبر داد و 
افزود: آموزش و ارتقاي خودباوري در تأمين تجهيزات و ادوات در 

دستور كار ارتش قرار دارد. 
وي در بخش ديگري از س��خنانش به بازگشت ناوگروه بيست و 
نهم اعزامي ارتش از آب هاي بين المللي اشاره كردو افزود: ناوگروه 
س��ي ام در حال حاضر در آب ه��اي آزاد حضور دارد و مش��غول 
گشت زني است. س��ياري همچنين از دو مورد درگيري ناوگروه 
بيس��ت و نهم با دزدان درياي��ي در مدت مأموريت و اس��كورت 
152 نفتكش و كش��تي تجاري توس��ط اين ناوگروه در آب هاي 

آزاد خبر داد.

افزايش دقت موشك هاي بالستيك با تدبير رهبري
معاون آماد،  پشتيباني و تحقيقات صنعتي ستاد 
كل نيروهاي مسلح، افزايش دقت موشك هاي 
بالستيك را مرهون تدبير رهبري عنوان كرد. 
به گزارش فارس، س��ردار س��يدمحمد حجازي 
معاون آماد،  پشتيباني و تحقيقات صنعتي ستاد 
كل نيروهاي مسلح در مراسم اختتاميه جشنواره 
علمي تحقيقاتي علوم پزشكي سپاه كه ديروز در 

دانشگاه علوم پزشكي بقيه  الله)عج( برگزار شد، گفت: ما هم اگر 
بخواهيم اثرگذاري فرهنگي خود را تقويت كنيم، بايد به دنبال 
حركت علمي باش��يم و حركت علمي نيز بدون عزم و مديريت 

جهادي امكان پذير نخواهد شد. 
وي با اشاره به مواردي از رهنمودهاي مقام معظم رهبري گفت: 
در موضوع موشك هاي بالستيك مقام معظم رهبري گفتند كه 
به دنبال دقت بالاي موشك ها باشيد اما برخي از محققان عقيده 
داشتند كه اين مس��ئله در موشك هاي بالس��تيك قابل تحقق 

نيست و ما بايد سراغ موشك هاي كروز برويم. 
وي افزود: زماني كه ما در اين بخش به امر رهبري تمركز كرديم 

به دستاوردهاي افتخارآفريني رسيديم كه خود 
عزيزان متولي اي��ن امر نيز مي گفتن��د ما تصور 

نمي كرديم به چنين جايي برسيم. 
معاون آماد،  پشتيباني و تحقيقات صنعتي ستاد 
كل نيروهاي مسلح ادامه داد: در بحث سامانه اي 
كه قرار بود از يكي از كش��ورها خريداري شود و 
زماني كه به خاطر فشارهاي سياسي اين سامانه 
را به ما ندادند،  مقام معظم رهبري به ما گفتند كه شما خودتان به 
دنبال ساخت اين سامانه برويد و بحمدالله امروز اين دستاوردها 
بسيار شگفت انگيز است و به زودي اطلاعات آن منتشر خواهد 
شد. سردار حجازي گفت: در بحث ساخت سامانه  ديگري كه قرار 
بود با همكاري يكي از كش��ورها صورت بگيرد. پيش بيني شده 
بود نيروي انساني براي ساخت اين سامانه از طرف ما تامين شود 
و نرم افزار نيز از طرف آنان نوشته ش��ود اما بعد از مدت سه سال 
ما به اين نتيجه رس��يديم كه اين كار با اين همكاري امكان پذير 
نيست و بحث نرم افزار نيز به صورت مستقل بايد توسط خودمان 

انجام شود.

   دفاعي


